
                                                         

 
Verslag algemene vergadering sportraad op 13 november 2019 

 
 

Aanwezig: Léon De Wulf, Daniël Claes, Annelies Vanbeneden, Anna-Marie 
Pauwels 

Verontschuldigd: Luc Maes 
Waarnemer: David Haelterman, Wim Huygen  
Verslag: Wim Huygen  

 
 

 

 1. Overlopen aanwezigheidslijst sportclubs 
 

2. Verwelkoming – inleiding door de voorzitter  
Zie bijlage 1 ‘tekst voorzitter’.  

 
3. Jaarverslag sportraad 2018 
Op 1 januari 2018 ging de kampioenenhuldiging voor het sportjaar 2017 door. 
Er werden 19 Kortenbergse kampioenen gehuldigd in de Oude Abdij van 
Kortenberg. Aansluitend werd iedereen uitgenodigd voor een hapje en 
drankje op het evenement DAG  
De scholenveldloop ging door op vrijdag 28 september 2018. Er namen 1228 
leerlingen deel aan dit jaarlijkse loopevenement.  
De sportraad kwam in 2018 twee maal samen met de Raad van Bestuur om 
de nodige dossiers te bespreken. 

 
4. Goedkeuring jaarrekening 2018 en begroting 2019 
Zie bijlage 2 ‘financiën sportraad’. 

 
5. Goedkeuring statuten en huishoudelijk reglement SR 
Naar aanleiding van de afsprakennota gemeentelijke adviesraden 
goedgekeurd op GR 2/9/2019 waren er aanpassingen nodig om conform deze 
algemene richtlijnen te werken. Meteen werden er ook kleine updates gegeven 
aan de statuten en huishoudelijk reglement. De wijzigingen in beide 
documenten worden overlopen. Al de aanwezigen zijn akkoord met de 
wijzigingen. 
 
6. Herverkiezing raad van bestuur Sportraad 2019-2025 
Aantal bestuursmandaten is niet vastgelegd. De bestuursleden worden via 
‘open’ verkiezing verkozen. 
Wie is kandidaat? Akkoord met kandidaat via open stemming telkens ja. 

1. Léon De Wulf 
2. Daniël Claes 
3. Anna-Marie Pauwels 
4. Annelies Vanbeneden 
5. Rita Verloy (nieuw) 
6. Luc Maes (afwezig, te bevestigen bij volgende AV) 

 
Op eerstvolgende raad van bestuur worden voorzitter, ondervoorzitter, 
secretaris en penningmeester verkozen. 
 



7. Voorstelling meerjarenplanning  
Het gemeentebestuur en administratie hebben de afgelopen maanden samen 
hard gewerkt aan een evenwichtige meerjarenplanning. Ik neem uit de 
meerjarenplanning de belangrijkste zaken voor sport er even uit. Er zijn nog 
een aantal andere zaken die van belang zijn voor het verenigingsleven. De 
meerjarenplanning zal de komende weken publiek worden dus dan zal daar 
makkelijk meer info over te krijgen zijn. Voor extra vragen hierover is David 
Haelterman natuurlijk ook aanwezig. 
  
Actieplan 2.2 : Actualiseren van het instrumentarium op vlak van ruimtelijke 
ordening => 2.2.2 Opstellen RUP sportinfrastructuur => realisatie nieuw 
sportcomplex 
 
Actieplan 3.2 : Inzetten op energiebesparende, klimaatvriendelijke en CO2-
reducerende maatregelen => 3.2.3 Renoveren van de sporthal in Erps-Kwerps 
 
Actieplan 6.3 : Kortenberg maakt infrastructuur toegankelijk om een 
uitgebreid vrijetijds-en welzijnsaanbod mogelijk te maken 
 - 6.3.3 verbeteren van sport- en  vrijetijdsinfrastructuur 
 - 6.3.4 voorzien van een bankenwandeling 
 - 6.3.5 voorzien van permanente loopomlopen 
 - 6.3.11 uitvoering vernieuwing skatepark 
 
Actieplan 6.4 : Het vrijetijds- en welzijnsaanbod vormen een basis voor het 
samenbrengen van verschillende doelgroepen  

- 6.4.7 uitbreiden van een gunstig zwemtarief in omliggende 
gemeentes met zwembaden 

 
   Timing: 

- 4 oktober 2019 : vraag adviesraad 
- 14 oktober 2019 : toelichting adviesraden 
- 4 november 2019 : deadline inlevering advies  => advies sportraad is positief 
over heel de lijn 
- 2 december 2019 : gemeenteraad 

 
 
  



8. Aanpassing subsidiereglementen 
Algemene subsidies (12.000 euro) 
- Tot 250 euro cursusgeld 
-  Tot 100 euro subsidies voor aankoop trofeeën/aandenkens voor 
tornooi/competitie of ander evenement (1 keer per jaar) 
 
Subsidies jeugdwerking (15.500 euro) 
Tot 250 euro cursusgeld 
Personeel in dienst van vereniging: maar 5% van totale budget voor 
beschikbaar 
 
Algemeen:  
- Timing indienen blijft hetzelfde, tussen 1 sep en 5 okt 
- Nieuwe regelementen gaan in vanaf 1/9/2020 en lopen af op 31/8/2026 
(dus voor die seizoen nog huidige reglement!) 
- Indien budget over kan dit niet verdeeld worden (audit Vlaanderen) 
- Advies Sportraad tussen 7/11 en 7/12/2019 
- 13 januari 2020: gemeenteraad voor goedkeuring 
 
 
9. Voorstel project Kortenberg Sport 2020 
Waarschijnlijk in loop van komende weken/maanden een oproep lanceren bij 
sportverenigingen om start to sport binnen Kortenberg te bundelen en zo te 
communiceren.  
 
Tafeltennisclub Tacko geeft aan dat er vroeger de verenigingenbeurs werd 
georganiseerd en dat dit voor hen een interessante manier was om leden aan 
te werven. De beurs werd bij een laatste editie matig geëvalueerd gezien er 
heel wat verenigingen niet aan mee doen waardoor het volledige aanbod 
binnen gemeente Kortenberg niet kenbaar wordt gemaakt. Vandaar dat er de 
afgelopen twee jaar gekozen wordt om een ‘Vrije Tijds Gids’ op te maken en 
afgedrukt te verspreiden. Dit document wordt positief onthaald, hiervan zal 
ook de komende schooljaren telkens een nieuwe editie van uitgegeven 
worden.  
 

 
10. Varia 
Oproep kampioenenhuldiging sportjaar 2019 
huldiging op 5 januari omstreeks 15u00 sporthal Kortenberg 
 

 
11. Afsluiting met drankje aan de bar 

 
 
 


